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In aansluiting op de mail van EEE} van zo-even nog een propositie waarbij LCH in beeld komt. Ik heb de betreffende

beleidsmedewerker bij GMT even op het spoor van z'n collega IEEE <=. om na te gaan of/hoe LCH bij dit initiatief

wordt betrokken.

Betaling via LCH vind ik op het eerste gezicht minder voor de hand liggen. Als facturering bij ziekenhuizen echt niet mogelijk is,

zal VWS wel weer voor de financiering in beeld komen. Dat VWS opdraait voor de kosten is waarschijnlijk ook bij inschakeling
van LCH het geval.

Groeten van

ver:INE
Verzonden: woensdag 8 april 2020 16:19

Onderwerp: RE: Sterilisatie isolatiekleding - STERIS

Beste EIEY
Als het gaat om de relatie met LCH, raad ik je aan even contact op te nemen met je collega [IEEE < samen met

project-DG het beste zicht heeft voor opzet en werkwijze van het consortium.

Voor de inkoop van beschermingsmaterialen door het LCH lijkt het me van groot belang dat het LCH zicht heeft op de

mogelijkheid van hergebruik van deze materialen. Of er ook een rol voor het LCH is weggelegd bij de inzet van STERIS kan ik

niet goed overzien.

Of inzet van STERIS nou via het LCH of rechtstreeks door VWS wordt betaald, in beide gevallen komt de rekening waarschijnlijk

bij VWS terecht. Om een besluit over inzet van STERIS te motiveren lijken me in ieder geval de volgende aspecten van belang:

¢  Waarom het voor STERIS niet mogelijk is aan individuele ziekenhuizen te factureren (zoveel ziekenhuizen zijn er nou

ook weer niet...).
«  Waarom opdrachtverlening aan STERIS via VWS of LCH moet verlopen.
¢ Wat het dwingende belang is om de normale inkoopregels aan de kant te zetten en rechtstreeks zaken met 1 |leverancier

te doen (schaarste aan beschermingsmaterialen, geen alternatief (als ik je mail goed begrijp)).
« Wat de financiéle gevolgen zijn (uit de bijgevoegde offerte kan ik niet afleiden wat de potentiéle kosten in totaal zijn).

Groeten van

van: [IIEEESIJERE© minvws.ni>
Verzonden: woensdag 8 april 2020 13:44

@ minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: Sterilisatie isolatiekleding - STERIS

peste XEN
Gisteren heb ik overleg gehad met o.a.EEE. =n hij gaf aan om even met jou het volgende over persoonlijke
beschermingsmiddelen af te stemmen.

Met betrekking tot Disposable isolatiekleding (jassen, pakken, schorten en coveralls) heeft RIVM advies gegeven hoe je dit zou

kunnen steriliseren en hergebruiken. Dit kan door middel van straling bij het bedrijf STERIS (enige partij die dit op grote schaal

kan doen). Zij hebben alleen aangegeven dat het niet haalbaar is om aan alle individuele ziekenhuizen te gaan factureren. [FES
zei dat dit dan maar via VWS moet gaan lopen, vanwege de acute vraag naar deze pakken. lk heb daarop een uitvraag gedaan naar

de potentiele kosten, zie bijlage.
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wel even bij jou na te gaan of we dit stukje mee kunnen nemen bij dezelfde posten voor het Landelijk Consortium

ulpmiddelen. Is dat mogelijk? Zo ja, dan zet ik het voor de rest in gang met het bedrijf STERIS.

Ik hoor graag van je.

Met vriendelijke groet,

Ministerie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
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